



For every \$1,000 spent, enjoy a "Buy One Get One Free"\* on sourdough pizza once  
每滿\$1,000 即享加購酸種薄餅買一送一優惠\* 一次



For every \$2,000 spent, receive a bottle of SEED's handmade pesto (130g, valued \$78)  
每滿\$2,000 即送 SEED 自家製青醬一瓶 (130g, 價值\$78)



Free delivery# on orders over \$3,000 (Terms & conditions applied)  
滿\$3,000 免運費# (受條款細則約束)



#### Terms and Conditions for Orders:

1. Customers can place order using WhatsApp or by presenting this order form in-store to enjoy the pre-order discount.
2. Please place your order at our shop at least 7 working days (excluding the collection date) in advance by presenting this order form and paying the deposit. For any inquiries, please contact our customer service hotline.
3. Payment is welcome via PayMe, bank transfer, or in-store payment via cash, Octopus, or credit card. Full payment is required at the time of ordering.
4. All discount offers and coupons cannot be used simultaneously. If using a coupon to order, please present the coupon at the branch at the time of ordering; otherwise, the price difference must be paid.
5. Once the item selection and payment is confirmed, cancellation or changes are not accepted.
6. If the customer fails to collect the food on the specified collection date, it will be considered automatically forfeited, and any paid amount will not be refunded.
7. If the collection or delivery date needs to be changed due to circumstances such as a Typhoon Signal No. 8 or above or a Black Rainstorm Warning, the branch must be notified at least 24 hours in advance. The order can then be rescheduled for collection on the following business day; otherwise, it will be considered void, and any payment made will not be refunded. For any inquiries, please contact our Customer Service hotline.
8. Seed by Farmacy Limited reserves the final right of decision regarding these Terms and Conditions.

#### Delivery Service:

- Free delivery is available for orders amounting to \$3,000 or more (after discounts), for one location (excluding remote areas).
- For orders between \$1,500 and \$2,999 (after discounts), a delivery fee of \$350 applies per location. Delivery service is not provided for orders below \$1,500.
- \* For every \$1,000 spent, you can additionally purchase a pizza at the original price and get a free pizza of the same or lower price.
- \* There is no door-to-door delivery service provided; delivery is limited to the ground floor of the residential. Remote areas refer to the Outlying Islands, Lantau Island, Chek Lap Kok, Ma Wan, and Discovery Bay (excluding Tung Chung). Please inquire with the shop about delivery service coverage and arrangements when ordering. Free delivery slots are limited and available while supplies last.

#### 訂購條款及細則:

1. 貴客可用WhatsApp訊息或憑此訂購表格於本店舖訂購以享會訂購優惠。
2. 請於7個工作天前 (不計取貨日) 攜同訂購表格及訂金到本店舖訂購, 如有疑問, 請與客戶服務部聯絡。
3. 歡迎以Payme、銀行轉帳或到店以現金、八達通或信用卡付款。訂購時需先預繳全數金額。
4. 所有折扣優惠及優惠券不能同時使用, 如顧客使用優惠券訂購, 請於訂購時出示優惠券並給予分店, 否則補回差額。
5. 訂貨選擇及付款一經確認, 恕不接受取消或更改。
6. 如貴客未能於指定取貨日期提取食物, 將被當作自動放棄, 所繳付之款項恕不退還。
7. 若因颱風或暴雨等情況需更改取貨或送貨日期, 請於不少於24小時通知分店, 方可修改至翌日內取貨, 逾期作廢, 所繳付之款項恕不退還。如有疑問, 請與客戶服務部聯絡。
8. Seed by Farmacy有限公司保留訂購條款及細則之最終決定權。

#### 送貨服務:

- 訂購滿\$3,000 (折實價), 可享一次免費送貨服務 (偏遠地區除外)。
- 訂購滿\$1,500-\$2,999 (折實價), 每一地點送貨費為\$350, \$1,500以下恕不提供送貨服務。
- 每單滿\$1,000, 以原價加購一個薄餅, 可獲免費贈送一盒相同或較低價薄餅。
- \* 不設送貨上門服務, 只限屋苑樓下交收。偏遠地區指離島、大嶼山、赤鱗角、馬灣及愉景灣不設送貨服務, 東涌除外。
- 訂購時, 請先與店舖查詢送貨服務之覆蓋範圍及安排。免費送貨名額有限, 送完即止。

#### Customer Information 顧客資料

Name 姓名:  
Phone No. 聯絡電話:

#### Pickup / Delivery Method 取貨方式

- Self Pick-up 自行取貨
- Date 日期:
  - Time 時間:
- Delivery Service 送貨服務
- Date 日期:
  - Time 時間:
  - Address 地址:

#### Total Amount 總金額:

#### Payment Method 付款方式

- Cash 現金
- Credit Card 信用卡
- PayMe
- Bank Transfer 銀行轉帳

By replying, you agree that your information is used for the booking and Seed by Farmacy marketing only, and we will not be provided to any third parties.

如貴客作出回覆, 即同意的資料將僅用於訂單及本餐廳相關推廣, 本公司並不會提供予第三方。

# SEED's Party Set

## SEED 派對套餐

New Pizza Party set  
up to **22% OFF**  
全新薄餅派對套餐  
低至78折



## PIZZA MASTER CLASS

Authentic Neapolitan Pizza Making Workshop  
正宗拿坡裡薄餅體驗工作坊

Register NOW  
立刻報名



Stretch sourdough and bake in rare Neapolitan pizza ovens  
手工拉伸酸種麵團, 並親手放入罕見的拿坡里窯爐中烘烤

#### Special Discount 精選優惠

立即輸入優惠碼:  
**SEED100OFF**  
即享HK\$100減免

Enter Promo Code:  
**SEED100OFF** to get  
HK\$100 Discount



# CATERING MENU

THE FOLLOWING CATERING ITEMS NEED TO BE PRE-ORDERED 7 DAYS IN ADVANCE  
以下菜式需提前七天預訂



## SALADS 沙律

- 羽衣甘藍凱撒沙律配煙三文魚  
Kale Caesar Salad with Smoked Salmon 1.5lb
- 牛油果煙三文魚沙律  
Avocado Smoked Salmon Salad 1.5lb
- 水牛芝士蕃茄沙律  
Mozzarella & Tomato Salad 1.5lb
- 西蘭花沙律  
Broccoli Chimichurri Salad 1.5lb
- 煙燻雞胸肉沙律  
Smoked Chicken Breast Salad 1.5lb
- Farmacy 沙律  
Farmacy Salad 1.5lb



## APPETIZER 前菜

- 香草焗薯  
Roasted Potato 1.5lb
- 唐揚炸雞  
Chicken Karaage 30pcs
- 香烤雞翼  
Roasted Chicken Wing 30pcs
- 特選風乾火腿拼盤  
Assorted Prosciutto Platter 300g
- 特選芝士拼盤  
Assorted Cheese Platter 300g
- 迷你多士配 SEED 蘸醬  
Toast Bite with SEED Dips 1.5lb
- 風乾火腿拼蜜瓜  
Prosciutto & Melon Platter 30pcs
- 黃金薯條配黑松露蛋黃醬  
Fries with Truffle Mayonnaise 1.5lb



## PASTA 意粉

- 龍蝦意大利麵\*(含整隻龍蝦)(另加\$400)  
Lobster Tagliolini\*(with 1 Lobster)(+\$400) 1.5lb
- 和牛面頰肉水管粉(另加\$100)  
Rigatoni alla Guancia di Wagyu(+\$100) 1.5lb
- 意式千層面  
Classic Lasagna 1.5lb
- SEED 青醬長通粉  
Penne al SEED Pesto 1.5lb
- 香蒜意粉配大蝦  
Aglio e Olio with Prawn 1.5lb
- 忌廉蘑菇意粉  
Spaghetti with Mushroom Cream 1.5lb
- 蕃茄水管粉  
Rigatoni al Pomodoro 1.5lb
- 手工闊條麵配菇菌(另加\$100)  
Papperdalle ai Funghi (+\$100) 1.5lb
- 意大利香腸意粉  
Spaghetti con Salsiccia 1.5lb
- 海鮮扁意粉(另加\$100)  
Linguine ai Frutti di Mare (+\$100) 1.5lb



## SOURDOUGH PIZZA 酸種薄餅

- 楓脆馬鈴薯煙肉  
Patate Pancetta 6 Slices
- 雜菌黑松露  
Funghi 6 Slices
- 意式辣肉腸  
Diavola 6 Slices
- 瑪格麗特  
Margherita 6 Slices
- 煙燻三文魚  
Delicate 6 Slices
- 芝士四重奏  
Quattro Formaggi 6 Slices
- 四季協奏曲  
Quattro Stagioni 6 Slices



## DESSERT 甜品

- 提拉米蘇  
Tiramisu 1.5lb
- 朱古力布朗尼  
Chocolate Brownie 20pcs
- SEEDnature 木糠小盆栽  
SEEDnature Serradura Pot 5pcs



## DRINKS 飲品

- 青醒時分  
Morning Mojito \$60 500ml
- 蘋凡一刻  
Sunshine Spiriz \$60 500ml
- 冷泡咖啡  
Cold Brew Coffee \$60 500ml
- 冷泡茶  
Cold Brew Tea \$40 500ml



## MAIN 主菜

- 炭烤豚肉叉燒  
Chargrilled Sagabuta Char Siu 1.5lb
- 炭烤三黃雞  
Chargrilled Three Yellow Chicken 1pc
- 炭烤豚肉叉燒  
Chargrilled Sagabuta Char Siu 1.5lb
- 油封三文魚配 SEED 青醬忌廉  
Confit Salmon with SEED Pesto Cream 1.5lb

- 吞拿魚意式香草包(迷你)  
Tuna Focaccia Bite 20pcs
- 金文拔芝士意式香草包(迷你)  
Camembert Focaccia Bite 20pcs
- 莎樂美腸意式香草包(迷你)  
Salami Focaccia Bite 20pcs
- 火腿芝士意式香草包(迷你)  
Ham & Cheese Focaccia Bite 20pcs
- SEED 青醬意式香草包(迷你)  
SEED Pesto Focaccia Bite 20pcs

\* 此菜式需提前10天預訂。Please order 10 days in advance for this dish.

Set 套餐	Salad 沙律	Appetizer 前菜	Pasta 意粉	Pizza 薄餅	Main 主菜	Dessert 甜品	Price 價格
4-8 pax 人	1	1	2	1	-	-	\$988
8-10 pax 人	2	2	2	2	1	1	\$1,988
20 pax 人	3	4	3	4	2	2	\$3,988
30 pax 人	4	6	6	6	3	2	\$5,988
Pizza 薄餅	-	-	-	10	-	-	\$1,988
Pizza 薄餅	-	-	-	20	-	-	\$3,688

餐具：套餐費用已包含餐具。  
運費：詳細收費標準請參閱後頁說明。  
送貨時間：送貨時段為12:00至21:00。

Cutlery: Cutlery is included in all set meals.  
Delivery Fee: Please see the following page.  
Delivery Hours: 12:00 noon to 21:00.

炭火燒烤  
CHARGILLED

辛辣  
SPICY

蛋奶素(含蛋及奶製品)  
VEGETARIAN (CONTAINS EGG & DAIRY)

含堅果  
NUTS

種子直送餐桌  
SEED-TO-TABLE

圖片僅供參考，售完即止。Pictures are for reference only. Available while stock lasts.

